
 

 

 

 

 

Saksliste 

Styremøte 5-23 
 

Zoom 
Fredag, 08.09.23, 17:00-20:00 
Lørdag, 09.09.23, 10:00-15:00 

 
 
 

 

 

  

Til stede Marte Kvinnegard (Styreleder) 
Joel Pedersen (Styremedlem) 
Camilla Jøsang Vågen (Styremedlem, fredag) 
Alexander Kvalheim (Styremedlem) 
Andrea Høilo (Styremedlem) 
Juan Carlos (Varamedlem) 
 
 
Lasse Skjerset Furnes (ungdomskonsulent) 

Meldt forfall Veronica Hovden (Nestleder) 
Tiril Gjermundbo (Styremedlem) 
Camilla Jøsang Vågen (lørdag) 

Observatør fra NDF Ingen 

Referent Lasse Skjerset Furnes 



SAK 77.23 Behandling: til godkjenning  

Godkjenning av innkalling og saksliste 
 

Godkjent 

SAK 78.23 Behandling: til godkjenning 

Godkjenning av forrige ordinær og ekstraordinær styremøteprokoller 
 

Godkjent 

SAK 79.23 Behandling: til orientering 

Oppdatering fra lokallagene 
 

Drammen barnelag: Har hatt flere arrangementer med suksess.  
BDUK og SDUK: Sliter med å få flere ungdommer med på arrangementer.  

SAK 80.23 Behandling: til orientering 

I Norge og verden 

Hva skjer og skjedde i Norge og verden? 
 

Norge  
- Biltreff i Sandefjord i august 
- Diskogolf i Sandefjord i august 
- Huseby skole er i gang med å få til et fritidstilbud i Trondheim 
 
Verden 
- Verdenskongress for døve i Sør-Korea 

SAK 81.23 Behandling: til orientering 

Oppdatering fra NDFs styremøte(r) 
 

Styremedlem Camilla Jøsang Vågen, som også er ungdomsrepresentant i NDF-styret, orienterte hva 
styret har diskutert på sine siste styremøter.  

SAK 82.23 Behandling: til orientering 

Møte med Norges Blindeforbunds Ungdom 



Lasse har møte med ungdomskonsulenten derfra om NDFUs selvstendighet og historie om hvordan 
Norges Blindeforbunds Ungdom skilte seg fra Blindeforbundet. 
 

Ungdomskonsulent Lasse Skjerset Furnes fortalte om et møte han hadde med Norges Blindeforbunds 
Ungdom. Han fikk høre hvordan Norges Blindeforunds Ungdom ble en selvstendig organisasjon. Norges 
Blindeforbunds Ungdom kom med råd og tips, og sa at de kunne komme med råd når NDFU blir 
selvstendig. Lasse nevnte at det kunne være lurt å lage en femårsplan.  

SAK 83.23 Behandling: til orientering 

Døves kulturdager 
 

Styreleder Marte Kvinnegard informerte styret om at vi ikke sender representanter til Døves kulturdager 
den 22. til 24. september i Bodø.  

SAK 84.23 Behandling: til orientering 

Oppdatering om EUDY GA i 2024 
 

Marte hadde møte med vår EUDY-kontaktperson, Arunluke, den 14. august og Lasse med ham den 1. 
september. 

Møtene gjaldt hvem har ansvar for hvilke områder i seminaret og forsamlingen. Erasmus+-søknaden må 
skrives med hjelp fra Dennis Hoogeveen og sendes inn før 4. oktober. Lasse og Arun skal ha møte med 
ham tirsdag, 12. eptember for å sette i gang med søknaden. EUDY skal ha styremøte denne helgen for å 
finne tema til seminaret. 

EUDY har ansvaret for programmet, innholdet og forelesere. 

NDFU har ansvaret for det økonomiske, overnatting, mat, transport og informasjon om serverdigheter i 
byen. 

EUDY ønsker sterkt at NDFU skal arrangere i Bergen, ikke Ål. 

SAK 85.23 Behandling: til orientering 

Oppdatering om tidligere arrangementer i sommeren 
 

De som var med på de ulike arrangementene sommerleir, nordisk barneleir, EUDY juniorleir, EUDY sin 
GA, WFDYS sin ungdomsleir og WFDYS sin GA informerte resten av styret hva som skjedde på 
arrangementene.  

SAK 86.23 Behandling: til orientering 

Prosess om døves lederutdanning 
Lasse deltok på møtet.  
 



Vedlegg: Møte om lederutdanning for døve -2.docx 
 

Ungdomskonsulent Lasse Skjerset Furnes informerte styret hva som skjedde på møtet den 21. juni om 
døves lederutdanning. Styret ba Lasse om å ta opp muligheten for årsstudium i ledelse på neste møte.  

SAK 87.23 Behandling: til orientering 

Regnskap pr. august 2023. 
 

Vedlegg: Resultatrapport pr august for NDFU.pdf 

Ungdomskonsulent Lasse Skjerset Furnes informerte styret hvordan NDFU sin økonomi er. Akkurat nå 
ligger vi ca. 24 000 i underskudd.  

SAK 88.23 Behandling: til orientering og vedtak 

Seminar og årsmøte. 

Styreleder Marte informerer om hvordan det går med planleggingen til ungdomsseminaret og årsmøtet 
den 27. til 29. oktober. Styret skal godkjenne program. 
 
 

Styreleder Marte Kvinnegard informerte styret om følgende: 
- Tema for ungdomsseminaret 
- Program og forelesere 
- Samarbeidet med SDUK 
- Møteleder til valgmøtet 

Styret vedtok at temaet til ungdomsseminaret blir “Styrearbeid og sosiale medier”. Styret vedtok 
også programmet som Marte la fram.  

SAK 89.23 Behandling: til vedtak 

Ny varaungdomsrepresentant for NDFs styremøter. 

Katie Kåsa Moriggi har gått av som vara, så vi trenger ny en. 

 

Styret diskuterte hvordan vi skal løse dette.  

Styret vedtar at en i nåværende styre stiller opp som vara på NDF sitt styremøte den 15. oktober. 
Styreleder Marte Kvinnegard skal spørre hele styret hvem som ønsker å stille opp. På det første 
styremøtet etter årsmøtet kan det nye styret bestemme hvem som skal være vara.  

SAK 90.23 Behandling: til vedtak 

Oppfølging av protokoll 3-23 



1. Listen over ulike søknader som lokallag kan ta benytte av. 

2. Digital plakat for NDFU må ferdigstilles. 

3. Høstaktivitet 

4. Sommerskole. 
 

Oppfølging av protokoll 4-23 

1. Søknader til prosjekter for 2024. 

2. Mangfoldsutvalget 

 

Styret vedtok følgende: 

Oppfølging av protokoll 3-23: 

1. Listen over ulike søknader som lokallag kan benytte seg av: Ungdomskonsulenten Lasse 
Skjerset Furnes har undersøkt ulike muligheter for dette. Han skal sende listen over 
søknader til ungdomsklubbene før årsmøtet.  

2. Digital plakat for NDFU må ferdigstilles: Plakaten er i seg selv ferdig. Styreleder Marte 
Kvinnegard skal filme videoer som skal kobles til QR-kodene i plakaten. Lasse ordner 
resten sammen med NDF-ansatt Linda K. Hansen. 

3. Høstaktivitet: Lasse søker aktivitetsstøtte fra LNU for et lavterskeltilbud på en døvehytte 
en helg til høsten neste år. I løpet av helgen kan vi ha forskjellige sport på programmet.  

4. Sommerskole: Lasse har undersøkt muligheter for dette, og det er fullt mulig å søke om 
sommerskole. Dette er mye jobb, og derfor vil Lasse og det neste styret ta ansvar for å 
søke om dette neste år. Lasse skal samtidig undersøke om de ulike skolene som tilbyr 
tegnspråkopplæring kan arrangere dett selv.  

Oppfølging av protokoll 4-23: 

1. Søknader til prosjekter for 2024: Dersom Lasse har kapasitet til dette, vil Lasse i år søke 
aktivitetsstøtte fra LNU til disse ulike prosjektene.  

2. Mangfoldsutvalget: Styret foreslo flere som kunne være med i mangfoldsutvalget. Styret 
ble enige om tre personer som de skal spørre, og styremedlem Andrea Høilo tar ansvaret 
for dette.  

SAK 91.23 Behandling: til vedtak 

NDFUs håndbøker 
 

Styret leste gjennom håndbøkene og vedtok å ha fire håndbøker for NDFU: Håndbok for 
valgkomitéen, håndbok for sosiale medier-komitéen, håndbok for leirkomitéen og håndbok for 
seminartkomitéen. Ungdomskonsulent Lasse Skjerset Furnes tar ansvaret for å ordne design til 
håndbøkene.  



SAK 92.23 Behandling: til vedtak 

Neste styremøte den 24. til 26. november 
 

Styret vedtok at styret skal ha sitt neste styremøte på danskebåten sammen med NDF. Styreleder 
Marte Kvinnegard tar ansvaret med å gi beskjed til NDFs forbundsleder Niels Kristensen om dette.  

SAK 94.23 Behandling: til vedtak 

Ungdomskonsulentens stilling 
 
NDFs generalsekretær Petter Noddeland sendte inn en sak til NDFU. Petter ønsker å høre vår mening 
rundt ungdomskonsulentens stilling.  
 

Ungdomskonsulent Lasse Skjerset Furnes forlot rommet under denne saken. NDFs generalsekretær 
Petter Noddeland besøkte styremøtet fredag den 8. september kl. 20:00 for å høre NDFUs innspill.  

Styret diskuterte og vedtok et innspill som styreleder Marte Kvinnegard skal sende til NDFs 
generalsekretær Petter Noddeland på e-post.  

SAK 95.23 Behandling: til vedtak 

Døves internasjonale uke 

NDF skal feire internasjonale uke for døve. De følger tema fra WFDs uke. Ung.kon foreslo at 
vi skulle ta ansvar å lage video for tirsdags tema «Building Capacity Across the Globe» eller 
«Oppbygging av kapasiteter over hele verden» 
 

Styret vedtok at vi lager en video til den internasjonale uka for døve. Styremedlem Andrea Høilo 
tar dette ansvaret, og ungdomskonsulenten Lasse Skjerset Furnes hjelper til.  

SAK 96.23 Behandling: til vedtak 

Nye datoer for EUDY GA 

Det ble lagt frem i generalforsamlingen at våre foreslåtte datoer (7.–9. juni) blir avvist pga. 
EU skal ha parlamentsvalg i samme dato. EUDY foreslår at vi velge to nye datoer slik at 
medlemslandene kan velge datoer som passer dem best. 
 

Styret vedtok å foreslå følgende dato til EUDY-styret: 
1) 14. til 16. juni 
2) 3. til 5. mai eller 24. til 26. mai 

 

 



Eventuelt 

Dekning av utgiȅer i forbindelse med prosjektet cyberbullying 
Styremedlem Alexander Kvalheim fortalte om utfordringer rundt bestilling av flybilletter.  

Styret vedtok at Alexander Kvalheim og Lasse Skjerset Furnes deltar i prosjektet nettmobbing på 
vegne av NDFU. Alexander og Lasse skal søke om midler fra Døves felleslegat til å dekke utgiȅer 
som EUDY ikke dekker. Dersom Alexander og Lasse fremdeles har utgiȅer, skal NDFU dekke dette.  

 

Tiltak for å få flere ungdommer med på arrangementer 
Styret diskuterte hvordan vi kan få flere med på arrangementer til ungdomsklubbene.  

Styret kom med en liste over ulike idéer og vedtok at styreleder Marte Kvinnegard skal sende 
denne listen til de ulike ungdomsklubbene.  

 
  



 

 

____________________________ 

Marte Kvinnegard 
Styreleder 

 

 

____________________________    ____________________________ 

     Andrea Høilo                      Camilla Jøsang Vågen 
    Styremedlem               Styremedlem 

 

 

 

____________________________    ____________________________ 

  Alexander Kvalheim                           Joel Pedersen 
      Styremedlem              Styremedlem 

 

 

 

   ____________________________     

        Juan Carlos              
            Vara             

 

Zoom 
09.09.2023 

 

 
____________________________ 

Lasse Skjerset Furnes 
Ungdomskonsulent (referent) 


